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کرمانشاه صاحب دستگاه پیشرفته درمان بیماران سرطانی شد
مدیر  خبر:  گروه  ســپهرغرب، 
ملزومات  و  تجهیــزات  بر  نظارت 
پزشکی  علوم  دانشــگاه  پزشکی 
از  یکــی  ورود  از  کرمانشــاه، 
پت  دســتگاه های  پیشرفته ترین 
اســکن دنیا به کرمانشاه خبر داد 
به  این دســتگاه  با وجود  گفت:  و 
بی نظیرتریــن مرکز تشــخیص و 
درمان سرطان کشور مبدل خواهیم 

شد.
تــورج شــیرزادیان، از ورود یکی از 
پیشرفته ترین دســتگاه های پت اسکن 
دنیا به کرمانشــاه خبر داد و در خصوص 
اطلاعات تخصصی این دســتگاه، اظهار 
کرد: اســتفاده از دســتگاه پت اسکن 
به منظور تشــخیص دقیــق، پیگیری و 

در مواردی هم پیش بینی ســیر پیشرفت یا عود بیماری در 
کشورهای پیشــرفته به صورت چشمگیری در حال افزایش 

است.
وی ادامه داد: خوشــبختانه با درایت مسئولان دانشگاه 
علوم پزشــکی کرمانشــاه، این بخش مهم در نقشــه جامع 
سرطان دانشــگاه که به عنوان مرکزیت غرب کشوری است 
پیش بینی و همچنین در ســند چشــم انداز 1404 منظور 

شده است.
مدیر نظارت بر تجهیزات و ملزومات پزشــکی دانشگاه 
علوم پزشــکی کرمانشــاه گفت: سال گذشــته خرید دو 
 دســتگاه پت.ســی.تی جهت دانشــگاه های علوم پزشکی 
کرمانشاه و اصفهان در دستور کار خرید وزارت بهداشت 

قرار گرفــت که با پیگیری های مســتمر، اولین دســتگاه 
وارد شده به کشــور به دانشگاه علوم پزشــکی کرمانشاه 

پیدا کرد.  اختصاص 
شــیرزادیان ادامــه داد: این دســتگاه محصول ســال 
2020 کمپانــی زیمنس آلمان و مدل horizon بوده و با 
بهره گیری از قابلیت؛ TOF)time of flight( که براساس 
بررسی ها تنها در یکی از دستگاه های فعال در کشور موجود 
اســت، باعث ارتقاء کم نظیر کیفیت تصاویر و کاهش زمان 

اسکن بیمار خواهد شد.
وی تصریــح کــرد: همچنین ایــن ویژگــی در حوزه 
تحقیقاتــی نیز بســیار مورد توجه محققان حوزه پزشــکی 

هسته ایی و فیزیک پزشکی قرار گرفته است.

وی اظهار کرد: این دســتگاه در 
بخش دتکتور مجهز به کریستالهای 
LSO کــه یکــی از جدیدترین و 
موجود  کریستال های  پربازده ترین 
اســت، بــوده و امکان فعالســازی 
 TOF)time of تکنولــوژی 

flight( بر روی آن ها وجود دارد.
تجهیزات  بــر  نظــارت  مدیــر 
دانشــگاه  پزشــکی  ملزومــات  و 
علوم پزشــکی کرمانشاه اضافه کرد: 
بالاترین  یکــی از  دارای  بنابرایــن 
رزولوشــن  تفکیک  توانمندی های 
مکانی در میان دستگاه های موجود 
اســت که این قدرت تفکیک بالاتر 
به معنای امکان تشخیص تومورهای 

کوچک تر محسوب می شود.
شــیرزادیان ادامــه داد: دســتگاه مولد رادیــو دارو و 
تکمیل کننده این سیســتم، دستگاه سیکلترون است که با 
پیگیری های مستمر، این دستگاه نیز به نام کرمانشاه و برای 
اســتان های غربی کشور یعنی؛ همدان، لرستان، کردستان، 
ایلام و کرمانشاه در دســتور کار وزارت بهداشت، درمان و 

آموزش پزشکی قرار گرفته است.
وی گفت: با ورود دستگاه پت.سی.تی به استان، حلقه 
تولید رادیو دارو و تشــخیص بیماری توسط پت.سی.تی، 
تکمیل و مرکز جامع ســرطان مجتمع آموزشــی درمانی 
امام رضا )ع(کرمانشــاه که محل اســتقرار ایــن تجهیزات 
خواهــد بود، بــه بی نظیرترین مرکز تشــخیص و درمان 

سرطان کشور مبدل خواهد شد.

پنجرهاستانها

وقوع فاجعه زیست محیطی 
در رودخانه "راوند"

غفلت مسئولان هر ساله نفس آبزیان را می گیرد

سپهرغرب، گروه خبر: تلف شدن هرساله آبزیان 
به  راوند اســام آباد غرب در کرمانشــاه  رودخانه 
فاجعه ای زیست محیطی تبدیل شده که بعد از سال ها 
هنوز دلیل قطعی از سوی محیط زیست برای آن اعام 

نشده است.
رودخانــه »راونــد« در محــدوده روســتای "لــر" در 
شهرســتان اســلام آبادغرب که می تواند یک ظرفیت برای 
توســعه گردشــگری و رونق اقتصادی این شهرستان باشد 
سال ها است در این فصل به یک معضل برای مردم و فاجعه 
زیست محیطی تبدیل می شود و در سایه غفلت مسئولان به 

گره کور تبدیل شده است.
هر ساله در این فصل سطح رودخانه از ماهیان بی جانی 
که روی آب آمده اند ســفید می شــود و حتی دیده شــده 
موجودات خشــک زی که در اطراف رودخانه هســتند و از 
آن تغذیــه می کنند نیز تلف شــده اند و با وجود اینکه طی 
سال ها این اتفاق تکرار می شود اما محیط زیست هنوز پاسخ 
قانع کننــده ای برای آن ندارد و این در حالی اســت که این 
وضعیت آســیب های زیادی برای زیستگاه آبزیان و سلامت 

روستاییان و کشاورزان حاشیه رودخانه به دنبال دارد.
تجمع ماهیان تلف شــده سبب بوی نامطبوع و غیرقابل 
تحملی شــده که ده ها متر از حاشــیه رودخانه را فراگرفته 
و وجود حشــرات موذی و تغییر رنگ آب رودخانه از دیگر 
مشکلاتی هست که این فاجعه زیست محیطی ایجاد کرده 

است.
تعــدادی از اهالی روســتا معتقد هســتند که پســاب 
کارخانه های بالا دســت رودخانه راوند که به این رودخانه 
ســرازیر می شــود علت تغییر رنگ رودخانه و مرگ و میر 

ماهیان است اما محیط زیست این موضوع را رد می کند.
البته برخی دیگر ورود فاضلاب شهری در چندین محل 
با کانال های ســنتی به رودخانه و پمپاژ بی رویه آب توسط 
کشــاورزان اطــراف رودخانه را دلیل از بیــن رفتن آبزیان 

می دانند.
آذر ولی زاده معاون محیط زیست استان کرمانشاه گفت: 
هیچ ردی از آلودگی شــیمیایی یا آلودگی که ناشی از مواد 

خاصی باشد در رودخانه یافت نشده است.
وی عنوان کرد: دلیل این حادثه کمبود آب و اکســیژن 
است و آبی که باید برای پایین دست سدها ایجاد می شده، 
نشــده و ما هم به همین دلیل از امور آب اســلام آبادغرب 

شکایت کرده ایم.
اما با توجه به اینکه غیر از آبزیان موجودات خشــک زی 
اطراف رودخانه هم تلف شــده اند به نظر می رســد کمبود 

اکسیژن دلیل منطقی برای ای معضل نباشد.
فریدون یاوری مدیرکل محیط زیســت استان کرمانشاه 
اظهار کرد: کارهــای مطالعاتی و نمونه برداری از رودخانه و 
پساب واحد های صنعتی اطراف رودخانه راوند انجام شده اما 
نیازمند اطلاعات تکمیلی از برخی دســتگاه ها همچون دبی 
آب رودخانه در تاریخ مورد نظر هستیم و این داده ها با هم 

بررسی و نتیجه قطعی اعلام می شود.
وی با اشــاره به اینکه اکنون نمی توان دلیل قطعی این 
اتفــاق را اعلام کرد گفت: عوامــل مختلفی در مرگ و میر 
آبزیان دخالت دارد؛ در 10 ســال گذشته با بحران کم آبی و 
خشکسالی مواجه بودیم و به طور طبیعی وقتی دبی لازم یا 
جریان آب لازم برای بقای اکولوژیکی رودخانه فراهم نباشد 

سبب از بین رفتن آبزیان می شود.
یاوری با اشــاره بــه اینکه گاهــی ورود فاضلاب اعم از 
انسانی و صنعتی به داخل منابع آبی آب های سطحی، سبب 
تلف شدن آبزیان می شــود عنوان کرد: چنانچه میزان این 
فاضلاب به رودخانه بیشتر از ظرفیت طبیعی رودخانه باشد 

میزان اکسیژن آب افت می کند و آبزیان از بین می روند.
وی افزود: از نظــر حقوقی نیز نمی توان ادعایی خارج از 
مســائل علمی مطرح کرد، بنابراین باید با تجزیه و تحلیل 
تمام داده هــا اظهار نظر کرد و هفته آینــده نتیجه قطعی 

اعلام می شود.

خبــر

شناسایی 54 نقطه حادثه خیز 
در جاده های لرستان

7 نقطه حادثه خیز اصلاح شده اند
ســپهرغرب، گروه خبــر: مدیــرکل راهداری و 
حمل ونقل جاده ای استان لرســتان گفت: از ابتدای 
ســال جاری 54 نقطه پرتصادف شناسایی و تاکنون 

هفت نقطه اصاح شده است،
عباس شرفی با بیان اینکه شناسایی جاده های حادثه خیز 
یکی از اولویت های ســازمان حمل ونقل جاده ای است، اظهار 
کرد: از ســال 97 کار شناسایی نقاط حادثه خیز در لرستان 

آغاز و به سرانجام رسیده است.
وی با بیان اینکه از ابتدای سال جاری 54 نقطه پرتصادف 
شناســایی شد و اصلاح و رفع این نقاط به ترتیب اولویت در 
دســتور کار قرار گرفت که تاکنون هفت نقطه اصلاح شــده 
است، افزود: پس از شناسایی در استان سریعاً اقداماتی مثل 
روشــنایی، نصب تابلو، علائم اخطــاری و اطلاعاتی نصب و 

انواع توصیه ها در این جاده به رانندگان داده شده است.
مدیرکل راهداری و حمل ونقل جاده ای اســتان لرستان 
درخصوص راهداری زمستانی بیان کرد: در حال حاضر 326 
نیروی راهدار با 167 دستگاه ماشین آلات سبک، سنگین و 
نیمه سنگین در قالب 40 تیم ساماندهی شده اند که شامل 

تیم های عملیاتی و پشتیبانی می شوند.
شرفی با اشاره به اینکه بیشــترین تمرکز در 14 گردنه 
مهــم برف گیر، محورهای اصلی و محــور خرم آباد پلدختر 
خواهد بــود، تصریح کرد: مرکز مدیریــت اطلاعات راه ها و 
حمل و نقل جــاده ای به صورت تمام وقت اطلاعات  راه ها را 

از طریق تلفن گویای 141 در اختیار مردم قرار می دهد.

سرشاخه ها قاچاق دام زنده 
در کرمانشاه شناسایی می شوند

انهدام 11 باند در مرزهای استان

استان  مرزبانی  فرمانده  گروه خبر:  ســپهرغرب، 
کرمانشــاه گفت: طی 9 ماه سپری شده با دستگیری 
11 باند قاچاق احشــام و توقیف احشام آن ها در مرز، 
خوشبختانه با رشد یک هزار و 110 درصدی در بحث 

مبارزه با قاچاق دام زنده روبرو بوده ایم.
ســردار یحیی الهی با اشــاره به قاچاق احشام از طریق 
مرزهای اســتان به کشــور همســایه در توضیــح اقدامات 
صورت گرفته در راســتای جلوگیری از قاچــاق دام، اظهار 
کرد: مرزبانی امســال با تعامل با ســایر دستگاه ها اقدامات 
بســیار خوبی را در بحث پیشگیری و مبارزه با قاچاق احشام 

انجام داده است.
وی اشــاره ای به اقدامات صورت گرفتــه در بحث مبارزه 
با قاچاق احشــام کرد و گفت: مجموعــه مرزبانی در بحث 
دستگیری باندها و سرشاخه هایی که در بحث قاچاق احشام 
فعالیت دارند، اقدامات خوبی داشــته است؛ به طوری که طی 
سال گذشته یک باند دستگیر شــد، اما خوشبختانه امسال 
طی 9 ماه سپری شده با رشد یک هزار و 110 درصدی، 11 

باند دستگیر و احشام آن ها هم در مرز توقیف شده است.
فرمانــده مرزبانی اســتان کرمانشــاه از اجرایی کردن 
برنامه هایــی برای مقابله جدی تر با این امر خبر داد و افزود: 
مجموعه اقداماتی را که به عنوان چشــم انداز برای مبارزه با 
این پدیده داریم این اســت که با تعامل با سایر دستگاه ها، 
شــرح وظایف برای دســتگاه های مختلف تعریف شده و در 
کمیسیون های قاچاق و ارزی استان که به صورت ماهیانه در 
راستای مبارزه و پیشگیری گزارش کار می دهند، نواقص را 

بررسی و برطرف می کنیم.
الهــی یکی از ایــن برنامه هــای مهم در این راســتا را 
شناســایی سرشــاخه های قاچاق احشام در اســتان و مرز 
اعلام کرد و گفت: شناســایی سرشاخه های قاچاق دام زنده 
را با کمک اطلاعات در دست اقدام داریم که طبق هماهنگی 
صورت گرفته با مقام قضایی، پرونده های قضایی تشــکیل و 

برای برخورد قانونی تحویل مراجع قضایی می دهیم.
وی در پایان خاطرنشان کرد: با نیروی انتظامی هماهنگ 
شــده که در عقبه ها نرســیده به مرز کنترل ها داشته و از 

قاچاق دام حتی الامکان جلوگیری کنند.

خبــر داغ راه اندازی بر کوره سرد فولاد ازنا
 دود اختلافاتی که به چشم جوانان بیکار می رود

سپهرغرب، گروه خبر: سرنوشت 
فولاد ازنا به عنوان یکی از پروژه های 
حیاتی و کلیدی اســتان با گذشت 
حدود 15 ســال از آغــاز عملیات 
ابهام  از  هاله ی  در  همچنان  اجرایی 
نمایندگانی  و  استانداران  دارد،  قرار 
آمدند و رفتند اما گره کور فولاد ازنا 
گویا باز شدنی نیست، گذر زمان هم 
دیگر زورش به پروژه های نیمه کاره 

استان نمی رسد.
نسرین  لرســتان-  فارس  خبرگزاری 
صفربیرانوند، فولاد ازنا ســال 81 مجوز 
ســاخت را دریافت و بالاخره ســال 84 
عملیــات اجرایــی آن آغاز شــد، اما در 
مقاطع مختلف شاهد تعطیلی بلند مدت 
پروژه بودیم درحال حاضر هم فولاد ازنا 
با هشتاد درصد پیشرفت فیزیکی و نصب 

نود درصد ماشین آلات متوقف است.
ظرفیت اســمی این واحــد تولیدی 
یک میلیون و دویســت هــزار تن انواع 
ورق های فــولادی در فــاز اول و تولید 
حدود 700 هزار تن شــمش فولادی در 
فاز دوم تعریف شــده است، ظرفیتی که 
اشــتغال زایی بیش از 1500 نفر را برای 
استان ایجاد می کرد آن هم در شرایطی 
کــه بیکاری به عنوان یکی از چالش های 

جدی استان مطرح است.
از جملــه مشــکلاتی کــه ســبب 
ازنا شــده اختلاف  بلاتکلیفــی فــولاد 
ســهامداران، تحریم ها و مشکلات مادی 
بوده، اکنون هم که مالک پروژه به دلیل 
مشکلات حقوقی در زندان به سر می برد 
و این چالش ها را دو چندان کرده است.

افتتــاح و بهره برداری از فــولاد ازنا 
سال های سال اســت که لنگ وعده ها و 

اما و اگرها اســت، گویا همه چیز دست 
به دست هم داده تا فولاد ازنا و بسیاری 
از پروژه های مهم اســتان نیمه کاره رها 
شــوند و مــا همچنان شــاهد مهاجرت 
جوانان این دیار به دیگر اســتان ها برای 
یافتن شــغل باشیم و در مقاطع مختلف 
شنیدن مرگ آنها بر اثر حوادث کام مان 

را تلخ کند.
در حالی مســولان استانی و کشوری 
راهــکار و تدبیری جدی بــرای تکمیل 
فولاد ازنا نمی اندیشــند که صنعت فولاد 
یکــی از صنایع با اهمیت اســت که به 
طور مســتقیم و غیر مســتقیم شــغل 
ایجــاد می کند، علاوه بر آن نقش مهمی 
در خودکفایی، رونــق تولید، ارزآوری و 
صــادرات و در نهایت توســعه اقتصادی 

منطقه دارد.
     تحریم و مشــکات مالی؛ 

مانع تکمیل پروژه
سرپرست ســازمان صنعت، معدن و 
تجارت لرســتان فولاد ازنا با اشــاره به 
اینکه فولاد ازنا به دلیل مشــکلاتی که 
برای مالــکان آن ایجاد شــده تعطیل 
اســت، می گوید: مشــکلات حقوقی و 
قضایی که برای مالکان فولاد ازنا ایجاد 
شــده این پــروژه را با مشــکل مواجه 

کرده است.
بختیاررازانــی عمده تریــن چالــش 
پیــش روی فــولاد ازنــا را تحریم هــا، 
مشکل مالی شــرکا و اکنون نیز موضوع 
قضایی و حقوقــی مالکان عنوان می کند 
و می افزایــد: با آغاز کلنــگ زنی پروژه 
شــاهد اعمال تحریم هــا و جلوگیری از 
ورود ماشین آلات بودیم، پس از برداشته 
شدن تحریم ها هم که مالکان به مشکل 

مالــی برخوردند و در حــال حاضر هم 
مشــکل قضایی مالکان سبب شده پروژه 

متوقف باشد.
وی ادامه می دهــد: هر چه راه اندازی 
فولاد ازنا به تاخیر بیفتند ماشــین آلات 
مشــمول زمان شــده و ســرمایه قابل 

توجهی از دست می رود.
     ورود فــولاد مبارکه راهکار 

برون رفت از مشکات
سرپرست ســازمان صمت لرستان به 
راهکار برون رفت فولاد ازنا از مشــکلات 
نیز اشــاره می کند و می گویــد: یکی از 
راهکار ورود شــرکت های بــزرگ فولاد 
مانند فولاد مبارکه اصفهان است، در این 
پیگیری های خوبی  و  مذاکرات  خصوص 
با توجه به پیشــرفت فیزیکی مناســب 
پــروژه صورت گرفت اما با بروز مشــکل 
قضایی بــرای مالکان فــولاد ازنا توفیق 

نهایی حاصل نشد.
رازانــی تاکیــد می کند: فــولاد ازنا 
یکــی ازپروژه های مهم و کلیدی اســت 
که در صورت بهره بــرداری نقش مهمی 
در اشــتغالزایی و رونق اقتصادی منطقه 
دارد بنابرایــن ما هم به عنــوان متولی 
صنعت اســتان از همه تــوان خود برای 
رفع مشکلات این پروژه و راه انداری خط 

تولید آن استفاده خواهیم کرد.
     از رده خارج شــدن قطعات 

در صورت گذشت زمان
فرماندار اســبق ازنا نیــز در رابطه با 
وضع فــولاد ازنا می گوید: فولاد ازنا چند 
ســال قبل با کمرنگ شــدن تحریم ها 
توانست نود درصد ماشین آلات و قطعات 
را وارد کند یعنی هشتاد درصد کار پیش 
رفت اما مشــکلات قضایی مالکان کار را 

دوباره متوقف کرد، با وجود اینکه مشکل 
قضایــی و حقوقی مالکان بــا فولاد ازنا 
مرتبط نبود اما به دلیل اینکه ســرمایه 
متعلق به مالک بود طبق دستور قضایی 

کار متوقف شد.
محمدی نــژاد می گوید: تاکنون هزار 
میلیــارد تومان برای ایــن پروژه آن هم 
زمانی که تورم به این میزان نبود هزینه 
شده، از طرفی اشــتغال زایی قابل توجه 
هم ضرورت راه انــدازی فولاد ازنا را دو 
چندان کــرده، موضوع دیگر اینکه فولاد 
جزو ضروریات کشور است بنابراین تولید 

آن بسیار مهم است.
وی تاکیــد می کنــد: هــر چــه در 
راه اندازی فــولاد ازنا تعلل صورت بگیرد 
مشکلات بیشتر می شود، زیرا با گذشت 
زمان ماشــین آلات و قطعات نصب شده 
از رده خارج می شــوند و این بدون شک 

هدر رفت سرمایه ملی است.
امیدواریم فولاد مبارکه پای کار بیاید

فرماندار اســبق ازنا با اشاره به اینکه 
ورود ایمیــدرو وفولاد مبارکــه تنها راه 
نجات فــولاد ازنــا از این وضع اســت، 
عنوان می کند: در این زمینه رایزنی های 
متعددی توســط وزیر صمت، اســتاندار 
لرســتان، نماینده مردم دورود و ازنا در 
مجلس شــورای اسلامی انجام گرفت اما 
با مشکل قضایی مالکان فولاد مبارکه پا 

پس کشید.
محمدی نــژاد می گویــد: اما اخیرا 
هم جلســاتی برای متقاعد کردن فولاد 
مبارکــه در دفتــر معــاون اول رییس 
جمهــور وزیــر صمت انجام شــده که 
باشــد و فولاد  نتیجه بخش  امیدواریم 

بیاید. مبارکه پای کار 

انتقال اجباری کارگران شرکت نفت لرستان به هرمزگان
هر کس نیامد به سلامت!

حالی  در  خبر:  گروه  سپهرغرب، 
انتقال تعدادی از کارگران شــرکت 
نفت لرســتان به هرمزگان بار دیگر 
نفت  وزارت  تاکیــد  مورد  و  مطرح 
به  کارگران  این  که  است  قرارگرفته 
هیچ عنوان از این تصمیم خشــنود 
نیستند و از طرفی اعام شده است 
هر کس ایــن انتقال را نپذیرد برای 
وی به منزله ترک خدمت محســب 

می شود.
از سال گذشته بحث انتقال حدود 60 
کارگر شرکت نفت لرستان که در سالیان 
گذشــته در جایگاه های سوخت مشغول 
به کار بودند، به اســتان هرمزگان مطرح 

شد.
ماجرا از این قرار اســت که به واسطه 
شــرایط بد واگذاری جایگاه های سوخت 
به کارگیری مناسب  برای  هیچ تصمیمی 
ایــن کارگرها گرفته نشــده بــود و آنها 
در ســنوات گذشــته در پــی واگذاری 
بــه بخش خصوصی  دولتی  جایگاه های 

بیکار شــدند، اما نهایتــا پس از مدتی و 
بــا پیگیری های فراوان به شــرکت نفت 

استان لرستان بازگردانده شدند.
مدتی از حضور ایــن کارگران به کار 
نگذشــته بود که این بار بحــث انتقال 
آنهــا به هرمــزگان مطرح شــد. این در 
حالی اســت که از همــان ابتدا تعدادی 
از ایــن کارگران بارها ضمن گلایه و ابراز 
نارضایتــی از این تصمیــم وزارت نفت، 

خواستار تغییر این تصمیم شده بودند.
کارگــران معتقدنــد با ایــن میزان 
حقــوق انــدک و در ایــن شــرایط بد 
اقتصادی نمی تواننــد برای ادامه زندگی 
در هرمــزگان خانه اجاره کرده و مخارج 

زندگی برایشان سخت می شود.
اکنون خبر می رســد بار دیگر وزارت 
نفت از شــرکت نفت لرستان خواسته و 
تاکید کرده اســت کارگران خود را برای 
ادامــه خدمت بــه هرمزگان بفرســتد. 
موضوعــی که به هیچ عنــوان باب میل 
کارگران نیســت و نســبت به آن گلایه 

دارند.
یکی از ایــن کارگرها به نمایندگی از 
ســایرین گفت: در ایــن تصمیم به هیچ 
عنــوان به حق و حقوق ما توجه نشــده 

است.
وی افزود: در نامه ای که در این زمینه 
منتشر شده اســت گفته اند هر کس تن 
به این انتقال ندهــد نمی تواند دیگر در 

شرکت نفت کار کند.
این کارگر شرکت نفت لرستان اظهار 
کرد: برخی از کارگرهــا اکنون با وجود 
داشتن زن و بچه در منزل پدری زندگی 
می کنند و با این حقوق هرگز نمی توانند 
برای خود در هرمزگان مســکن گرفته و 

زندگی کنند.
وی از نمایندگان مجلس و مسوولان 
وزارت نفت خواســت این خواســته آنها 
را مبنی بــر تغییر تصمیم اتخاذ شــده 
در خصــوص این انتقال بــه طور جدی 
پیگیری کرده و مانع انجــام این انتقال 

اجباری شوند.

بر پایه این گزارش تا کنون هیچ یک 
از مســئولان لرستان نتوانسته اند مطالبه 
کارگــران شــرکت نفت لرســتان را به 

سرانجام برسانند.
این انتقال اجباری در حالی از ســوی 
وزارت نفت مورد تاکید قرار دارد که اگر 
در طول این یکی دو سال سرمایه گذاری 
و برنامه ریــزی مناســب برای توســعه 
شرکت نفت لرستان انجام می شد امروز 
هم کارگران دغدغه کار در جایی غیر از 
لرستان را نداشتند و هم شاهد توسعه و 
پیشرفت لرستان در حوزه نفتی بودیم.اما 
اکنون تصمیمی اتخاذ شــده که صرفا به 

ضرر کارگرها تمام می شود.
در هر حال انتظار می رود مســئولان 
در تصمیمات خود ضمن توجه به منافع 
ســازمان و وزارتخانه خود به کارگران و 
نیروی انسانی موجود نیز توجه داشته و 
تصمیماتــی نگیرند که موجب نارضایتی 

آنها شود.

موج زمستانی کرونا در کمین بلندترین شب سال است
»سیر نزولی« مبتلایان در کرمانشاه

رئیس  خبر:  گروه  ســپهرغرب، 
استان  پزشــکی  علوم  دانشــگاه 
کرمانشــاه گفت: در آســتانه شب 
با  کنند  سهل انگاری  مردم  اگر  یلدا 

دورهمی ها و شب نشــینی ها، قطعا 
در  بیماری  چهارم  پیک  منتظر  باید 

نیمه دوم دی ماه باشیم.
قرارگاه  در جلسه  مرادی  محمودرضا 
استانی طرح شهید حاج قاسم سلیمانی، 
اظهارکرد: با همکاری مردم و مســاعدت 
خوشبختانه  اســتان  مدیریتی  مجموعه 
وضعیت بیماری نســبت بــه چند هفته 

پیش سیر نزولی پیدا کرده است.
وی ادامه داد: تعداد بیماران بســتری 
در بخش های کووید در بیمارســتان های 
دانشگاهی و غیردانشگاهی کاهش یافته 

و سعی ما بر این است که کل بیماران در 
بیمارستان های گلستان و فارابی متمرکز 

شوند.
رئیس دانشــگاه علوم پزشکی استان 
کرمانشــاه تصریح کرد: در آستانه شب 
یلــدا اگر مــردم ســهل انگاری کنند و 
پروتکل ها را رعایت نکنند با دورهمی ها 
و شب نشــینی ها قطعا باید منتظر پیک 
چهــارم بیمــاری در نیمــه دوم دی ماه 

باشیم.
ابتــدای شــروع  از  ادامــه داد:  وی 
اپیدمی تاکنون 24 هزار و 405 بیمار در 

بیمارستان های استان بستری و یک هزار 
389 نفر فوت شده اند.

مرادی تصریح کــرد: هم اکنون 304 
بیمــار با تشــخیص معیارهــای قطعی 
PCR بســتری که 91 نفــر از آنان در 
بخش هــای ویژه بســتری و 24 نفر نیز 

اینتوبه هستند.
وی افــزود: در شــبانه روز گذشــته 
متاســفانه 6 نفر جان خود را از دســت 
دادنــد، که یــک روند کاهشــی دارد، 
متوســط مرگ در هر روز در آبان ماه 13 

نفر و در آذرماه 9 نفر بوده است.


